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Sülysápi Hírforrás

Még csak néhány nap telt el az új évből, máris megérkezett ez első jó hír a sülysá-
pi egészségügyi alapellátást igénybevevők részére. 200 millió forintot nyertünk 
el egy új egészségház megépítésére! - Köszönöm Czerván György országgyűlési 
képviselőnk közbenjárását az ügyben!

2017 őszén hirdetett pályázatot a Nemzetgazdasági Minisztérium Pest Megyei tele-
pülések számára az egészségügyi alapellátás feltételeinek javítására. A pályázat leg-
feljebb két feladat ellátási hely korszerűsítését támogatta, de lehetőség volt egy új, 
összevont rendelőépület kialakítására is. 

Önkormányzatunk ez utóbbi lehetőséget választotta, hiszen például a jelenlegi gyer-
mekorvosi rendelő épülete gazdaságosan nem alakítható át a mai kor követelménye-
inek megfelelően. A Fő utcai és a Kossuth Lajos utcai rendelőépületnél is komoly 
épületállagi problémákat kellene megoldani (pl. vizesedő falak, teljes tetőcsere stb.). 
Pályázatunk tehát egy új egészségcentrum kialakítását célozta meg, ahol egy épü-
letben helyet kaphat akár két felnőtt háziorvosi, két gyermekorvosi és egy fogá-
szati körzet, valamint mindhárom védőnői körzet. Azt, hogy ezek közül melyik, 
hogyan és mikor veszi majd birtokba a központi helyszínt, még a következő időszak-
ban alakítjuk ki a helyi egészségügyi alapellátásban részt vevő szereplőkkel közösen.

A tervezéskor kiemelt figyelmet fordítottunk arra, hogy az új épület hosszabb távon 
megfelelő helyet adhasson akár szakorvosi rendelések számára is. Az egészségház 
elhelyezése során figyelembe kellett venni, hogy minden településrészről jól megkö-
zelíthető helyszínt találjunk, ezért a település központjában, a Vasút utcában, az ott 
lévő patika szomszédságában kap majd helyet, és várhatóan még ebben az évben 
megkezdődik az építkezés.

Horinka László polgármester

Jó hírrel indult az új év: 
új, modern egészségház 

épül Sülysápon

MEGHÍVÓ

Projektátadó 
rendezvényre

Sülysáp Város Önkormányzata 
tisztelettel várja Önt a 2017. 
évi sülysápi útépítési, helyi 

egészségügyi, közétkeztetési 
és energetikai beruházásainak 
ünnepélyes bemutatására és 

átadására.

Időpont: 
2018. január 26. 
péntek 16 óra.

Helyszín: 
Sülysápi Móra Ferenc 

Általános Iskola tornaterme 
(2241 Sülysáp, Malom u. 14-

18.).

A rendezvényen jelen lesz 
Czerván György államtitkár, 

országgyűlési képviselő.
A projekteket bemutatja: 

Horinka László polgármester.

Megtisztelő jelenlétükre 
számítunk!
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„Buszos” BUD SPENCER & TERENCE 
HILL CINEMA KONCERT SHOW 
50 db. ajándékjegy a sülysápi WAMKK-kal utazóknak! Különleges 
filmzenei koncert a Lurdy Mozi legnagyobb termében 2018. február 
15-én, csütörtökön, 18 órától!

Magyarország egyik legnagyobb filmvásznával és a különleges Dolby 
Digital hangrendszerrel az év egyik legkülönlegesebb audiovizuális élmé-
nye lehet ez a program a Bud Spencer és Terence Hill filmek és filmzenék 
kedvelőinek.

A koncert előtt és után kiállítás a híres filmek plakátjaiból.
A zenekar tagja, a Sülysápon évek óta tanító Fodor Zsófi. Ezért és a 2017-
es városnapi fellépés lehetőségért a WAMKK elérhetőségein jelentke-
zőknek csak a buszjegyet (kb.1.000-1.300 Ft) kell kifizetni! Családbarát! 
Nyugodtan lehet hozni a gyerekeket, ha láttak már „Piedone” filmet! 
Hozzuk-visszük a családot WAMKK-tól WAMKK-ig és legkésőbb 21.00-
ra itthon leszünk! (A busz pontos indulási időpontját – kb.15.30 - 16.15 
között –elérhetőségeinken később közöljük!)

DISZNÓTOROS főzőverseny a 
Kapás Udvarban 2018. 02. 10.
Bár Tóth Tibor és csapata most is hagyomá-
nyosan, szalmával kezdi a pörzsölést, de az 
idén már Mackó Fesztiválra keresztelendő ta-
valyi gazdanapunk sikerén felbuzdulva, alapo-
san megfűszerezzük a februári hagyományőrző 
programunkat is. 

Tudják-e, hogy milyen volt felénk anno a kor-
mos maskarazás szokása, vagy hogy hogyan ké-
szítették itt eleink azt a savanyú levest, amely a 
sülysápi hagyományőrzők, helytörténészek jó-
voltából a Magyar Televízió 1-es csatornájának 
szilveszteri műsorában is „bemutatkozott” az 
év elején? 

Minden „gazdanapi” és új csapatot várunk a 
főzőversenyre! 

Nevezési díj és „műfaji” megkötöttség nincs! 
Bármilyen disznóhúsból készítette ételt el lehet 
készíteni. A helyszínen pörzsölt állatból is lehet 
vásárolni (jelezzétek az előző napokban, hogy 
melyik részéből hány kilót kértek), de hozott 
anyagból, akár vad-, vagy sündisznóból is ke-
rülhet falat a zsűri elé!
Tóth Tibor Vasút utcai hentesboltjában sze-
mélyesen vagy telefonon (29/ 435 059) is lehet 
egyeztetni, de a WAMKK csapata is szívesen 
felveszi a rendeléseket.

Családbarát, gyerekbarát rendezvény lesz ez is! 
Teát, szörpöt ingyen, forralt bort, kemencés-, 
faszenes sültkolbászt, frissen kisütött tepertőt 
jó fajta Sancho kenyérrel baráti áron árusítunk 
majd! 
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A 2017-ben megújult egyik út, a Révai utca a felújítás előtt és után

Betlehemeseink 
járták a várost

A betlehemező gyerekek az idén is sok házhoz eljutottak, de 
szerepeltek a városi adventen, a tagiskola karácsonyi mű-
sorában, és meglátogatták az időseket az öregek napközi-
jében is.

A pénzadományokból (amelyből a gyerekek számára vá-
sárolunk ajándékokat) 38 ezer forinttal egy 10 éves kongói 
kisfiúnak, Muke Moise-nak egy évi iskoláztatását fizették 
ki az Afrikáért Alapítványon keresztül. Mert  "Segíteni ki-
váltság!". Az alapítvány kongói származású elnökével az in-
terneten máris, de a besnyői egyházközségi lelkigyakorla-
ton személyesen is megismerkedhetnek az érdeklődők. 

Farkas Gáborné

Mintegy 270 millió forintot költött Sülysáp 2017-ben új utak 
építésére: az ősz folyamán megújulhatott a Templom (Sőtér), 
Erkel Ferenc, Nyárfa, Gárdonyi Géza, Táncsics Mihály, 
Révai utca és a Szent István tér eddig burkolatlan szakasza.

Az önkormányzat 3 támogatási alapból nyert el összesen 
226,8 millió forintot útépítésre és útfelújításra, amit mintegy 
43 millió forint önerővel egészített ki. Ekkora összeget még 
egyetlen évben sem tudtunk útépítésre fordítani, ezért jelentős 
lépésnek számít az idei fejlesztés.

A Szent István-templomhoz vezető Templom illetve Sőtér ut-
cákat a Belügyminisztérium 26,9 millió forintos Vis Maior 
támogatásából sikerült szeptemberben felújítani, szélesíte-
ni, valamint az ide csatlakozó parkoló is teljes egészében asz-
faltburkolatot kapott. 2017 végére ezen kívül még hat utcát 
újítottunk meg az erre a célra kapott hazai támogatásokból. 
Magyarország Kormánya 75 millió forintos célzott támoga-
tása mellé a sok uniós pályázatból kizárt Pest megye kompen-
zációs keretéből sikerült további 124,9 millió forintot elnyer-
ni.

A felújítandó utcák kiválasztásánál több szempontot is figye-
lembe kell vennünk: egyrészt az eddig burkolatlan utcákat 
minél előbb le kell aszfaltoznunk. Másrészt az adott utca for-
galma alapján sorrendet kell felállítanunk, harmadrészt pedig 

– mivel minden út esetében tervek alapján történik a kivitele-
zés – engedélyes tervekkel kell rendelkeznünk, amik magukba 
foglalják a vízelvezetés rendezését is. A legvégső szempont pe-
dig az anyagi lehetőségeink figyelembe vétele, ami végső soron 
meghatározza, mire tudunk költeni az adott évben.

Az új év első napjaiban pedig a zúzottköves útjainkon vé-
geztettünk kátyúzást, de hamarosan megtörténik a Kossuth 
Lajos utca újrapadkázása is.

2006 óta szinte minden évben sikerült utcákat felújítani, azon-
ban a város korábban hanyagul megépített úthálózata, vala-
mint a még burkolatlan útjaink rendbetétele bőven ad még 
munkát az elkövetkezendő években is. Ígéretünkhöz híven lé-
pésről-lépésre igyekszünk megújítani a sülysápi közlekedési 
hálózatunkat.

Cseri Péter képviselő, útépítési szakember

Hét utca újult meg az ősz folyamán
Minden korábbinál több pénz jutott tavaly útfelújításokra Sülysápon
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WAMKK hírek
FILUMÉNA HÁZASSÁGA

Filuména Marturano, a volt utcalány, nagy leleménnyel halálos 
beteget színlelvén, utolsó kívánságaként elveteti magát az őt el-
tartó, jómódban élő cukrásszal, Domenico Sorianoval. Miután 

rájön a turpisságra, Domenico mindenáron felbontani igyek-
szik a szerinte törvénytelen házasságot. Az ügyvédje igyekszik 

bebizonyítani, hogy a házasság csak akkor lenne érvényes, ha a 
feleség, mármint Filuména meghalt volna.

Tartson velünk és találkozzon személyesen a színdarab után 
a színház igazgatójával, a darab főszereplőjével, Nemcsák 

Károllyal!

2018. február 9., péntek, 19.00

József Attila Színház

Jegyár útiköltséggel együtt: 4990.-

Érdeklődni, jegyeket foglalni Csanádi Ádámnál lehet az alábbi 
elérhetőségeken: 

Wass Albert Művelődési Központ és Könyvtár 
2241, Sülysáp, Szent István tér 7. 

email: csakcsana@gmail.com 
telefon: 30/553-99-17

Köszönetnyilvánítás
2017 novemberének végén a Magyar Televízió 1-es csatorna 
Életkor című műsorának szerkesztője azzal a kéréssel fordult 
hozzánk, hogy elevenítsük fel a helyben ismert újévi étkezési 
szokásokat, különös tekintettel az étkezésre. A szervezőmun-
kára igen kevés idő maradt, december 7-én már érkezett is a 
stáb a felvételre. 

Hagyományos ételeket kívántunk felidézni, ezért választottuk 
az újévi malacleves mellé a disznó farkával és orrával készülő 
gerslis káposztát. A levest Tóth Tibor főzte, a káposztát pedig 
Gulyás Andrásné készítette. A leveles hájas süteményt Szücsi 
Istvánné hajtogatta – anyósa, Rozi néni igen régi receptje 
alapján –, a túrós rétest Kocsis László nyújtotta, amit még az 
édesanyjától tanult. A felvétel helyszínét Tóth Tibor hentes-
mester biztosította a családi házában lévő kis „múzeumban”. 
De nemcsak a helyszínt köszönhettük Tóth Tibornak, hanem 
a szükséges nyersanyagok nagy részét is ő biztosította a hen-
tesüzlet készletéből. Bizony, szükség is volt a feltálalt hurkára, 
kolbászra, disznósajtra, mert a forgatás kora délutántól késő 
estig tartott, a sütést-főzést végzők pedig egy előzetes újévi 
menüt is elfogyasztottak. 

A jó hangulatról egy köszöntővel Szücsi István, zenével, ének-
kel pedig Terék József és zenekara, a Sülysápi Nyugdíjas 
Hagyományőrző Pávakör és Motolai Dominika gondoskod-

tak. Szabó Ágnes szerkesztő szerint „egy hangulatos és jó” 
blokkot nézhettünk meg január 1-jén.

A hasonló, hagyományőrző rendezvényeink főszervezését 
rendre Zemen Pálné és segítői végzik. Katinak külön köszö-
nöm, hogy mindig szívesen fogja össze a résztvevőket egy-egy 
ilyen alkalomra!

A műsort az interneten is meg lehet keresni a https://www.
mediaklikk.hu/musor/eletkor/ oldalon. Köszönet minden 
résztvevőnek, segítőnek, támogatónak, a Magyar Televíziónak, 
hogy lehetőséget kaptunk egy országos bemutatkozásra.

Katus Norbert
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A Sülysápi Nyugdíjas Hagyományőrző Pávakör a II. félévben 
is folytatta hagyományőrző tevékenységét.

Népdalcsokrainkat itthon és más települések meghívásának 
köszönhetően folyamatosan be tudtuk mutatni – ezzel is nö-
velve városunk hírnevét.

A tavaszi után szeptember 23-án megrendeztük az immár ha-
gyományos Szüreti bálunkat, melyre nyolc település hagyo-
mányőrzőit hívtuk meg. Összesen 170 fő-re számítottunk, 
akik el is jöttek, és fellépéseiknek is köszönhetően jó hangula-
tú, sikeres rendezvényt tudtunk lebonyolítani.

Meghívott vendégeink között üdvözölhettük, Horinka László 
polgármester urat, Tarnavölgyi László igazgató urat, Dobos 
Attila és Tari Imre vállalkozó urakat, akiknek anyagi támoga-
tását külön is köszönjük.

A szomszédos települések meghívásaira mi is egy-egy dalcso-
korral (pl. Gyálra október 10-én, Tápióságra október 14-én, 
Tápiószelére november 24-én Tápiószőlősre november 25-én, 
stb.) mentünk szerepelni.

2017. december 7-én meghívást kaptunk az M1 közszol-
gálati TV csatorna „Életkor” c. műsorának felvételére. 
Hagyományőrző csoportunk meghívását Zemen Pálné, Katus 
Norbert és Terék József ajánlásának köszönhetjük és köszön-
jük. Külön köszönet illeti Tóth Tibort és kedves feleségét, 
akiknél a felvétel készült, és utána minket is vendégül láttak. 
Igazán fejedelmi kiszolgálásban volt részünk, köszönjük szé-
pen. A felvételt 2018-január 1-én sugározták, és azóta több íz-
ben is megismételték.

A Pávakör 70 taggal és egy 15 fős kultúrcsoporttal rendelkezik. 
A heti próbák jó hangulatban telnek , szívesen vagyunk együtt.

A csoport nagy összetartással, együttesen készül minden ren-
dezvényre. Mindenki részt vesz az előkészítő és az utólagos  
munkákban is, amely nélkül nem lenne sikeres a lebonyolítás. 
Köszönet érte minden kedves segítőkész tagunknak.

Reméljük, hagyományőrző munkánk nem öncélú, nem hiá-
bavaló, és lehetőségünk lesz rá a jövőben is, hogy folytassuk 

– amíg bírjuk.      

Sülysáp, 2018. január 8.

Kiss Istvánné  

a Pávakör vezetője

Tájékoztató a Pávakör 2017. II. félévi  tevékenységéről

Házhoz menő szelektív 
hulladékgyűjtési 
időpontok:

2018. január 23. (kedd)
2018. február 6. (kedd)
2018. február 20. (kedd)
2018. március 6. (kedd)
2018. március 20. (kedd)
2018. április 3. (kedd)
2018. április 17. (kedd)

Zöldhulladék szállítási 
időpontok:
2018. január 23. (kedd)
2018. február 20. (kedd)
2018. március 20. (kedd)
2018. április 17. (kedd)

Rendelési szünetek a Losonczi 
utcai rendelőben

Felhívjuk kedves betegeink figyelmét arra, hogy tanulmányi szabadság miatt az 
alábbi időszakokban az orvosi vizsgálat szünetel. Ez idő alatt az  adminisztrá-
ciós munkát az asszisztens a rendelőben elvégzi.

Időpontok:
2018. február 02-től 09-ig
2018. március 12-től 16-ig
2018. április 16-tól 20-ig
2018. május: Első két héten figyeljék a kiírást.

Szabadságolás alatt a sürgős esetek ellátását Dr. Pesti László (29/435.022; 
30/218.10.94) végzi saját rendelőjében /Sülysáp, Kossuth L. u. 206/ saját rendelési 
idejében: 
H:, Sz:, Cs:, P: 8-12. 
K:14-17.

Dr. Molnár Tímea
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Múl(t)6-atlan PROF. DR. SEPRŐS IMRE

Agrozoológus

A professzor úr 1936. november 3-án született Tápiósápon. 
Általános iskolai tanulmányait is itt végezte 1943 és 1951 kö-
zött. Nagykátán járt gimnáziumba, majd az érettségit követő-
en felvételt nyert az Agrártudományi Egyetemre Gödöllőre. A 
harmadik évének befejezése után ösztöndíjasként Moszkvába 
került, ahol a Tyimirjazev Mezőgazdasági Akadémia 
Növényvédelmi Szakán 1962-ben kitűnő eredménnyel szer-
zett diplomát. 

Seprős Imre a tudományos vérkeringésbe már pályája kezde-
tén bekapcsolódott. A Szovjetunióból hazatérve több helyen 
volt agronómusi, laboratóriumvezetői, osztályvezető-helyet-
tesi munkakörben. Hazánkban ekkor épültek ki a megyei 
növényvédő állomások, melyek Európa-szerte új struktú-
rát képviseltek. Ebben a feladatkörben is kiválóan teljesített. 
1967 és 1974 között az FM (Földművelésügyi Minisztérium) 
Növényvédelmi Szolgálata igazgatója volt. 1974-től 1980-ig a 
MÉM-NAK (Mezőgazdasági és Élelmezésügyi Minisztérium 
Növényvédelmi és Agrokémiai Központ Állattani 
Osztályának) vezetője. 1990-ig pedig a MÉM-NAK Biológiai 
Osztályának vezető-helyettese lett. Hozzá tartozott a szőlő-és 
gyümölcskultúrák kártevői kutatásának irányítása. 

Szakmai munkájának egyik ága a molylepke-kutatás, mely 
kandidátusi értekezésének is a témája („A szilvamoly rendszer-
tana, ökológiája és a védekezés kidolgozása”). Aknázómoly-
gyűjteménye az AGROZOOLÓGIAI munkájának legértéke-
sebb része. Tanulmány- és gyűjtőúton összesen 55 országban 
járt. 45 ezer fotót készített kártevő állatokról, beteg növények-
ről, gyomnövényekről. 14 könyvet és több mint ötszáz tudo-
mányos és ismeretterjesztő dolgozatot jelentett meg. E munkái 
arra az időszakra esnek, amikor a magyar mezőgazdaságban 
mélyreható változások zajlottak le, de a termelés színvonala 
megközelítette a fejlett nyugati országokét, a növényvédelem-
ben pedig Európa élvonalába került. 

Nagy fordulatot jelentett az életében, hogy 1991-ben korenged-
ményes nyugdíjazását kérte. Ezután a Magyar Televíziónál, a 
Duna Tv-nél és a Magyar rádiónál vállalt növényorvosi, szak-
értői és tanácsadói megbízatást. 

Pályája kezdetétől számtalan szakmai egyesület, társaság tag-
ja, titkára, alelnöke, elnöki tanácsadója, főtanácsadója. 2004 
és 2008 között a MAE (Magyar Agrártudományi Egyesület) 
alelnöke. Tudományos és társadalmi tevékenységéért számta-
lan kitüntetést kapott.

Eddig a szakmai életút. Az alábbiakban a prfesszor úrral ké-
szített interjúnkat közöljük.

Mi az agrozoológia közérthetően?
A mezőgazdaságban károsító rovarok életével, és az ellenük 
való védekezéssel az agrozoológia foglalkozik. Ezek a kárte-

vők rovarok, kis apró állatok, és komoly, jelentős veszteséget 
okoznak a mezőgazdaságnak.

Úgy tudom, hogy ezt a szót a professzor úr találta ki. 
Igen, egyik tudományos ülés alkalmával jutott eszembe, mert 
agro is létezik és zoológia is létezik, de így külön tudomány-
ágként, hogy agrozoológia eddig a magyar tudományban nem 
létezett.

Működik-e az a növényvédelmi hálózat, melynek kiépítésén 
pályája kezdetén dolgozott?
Működik, és mondhatom azt, hogy a világon, de Európában 
biztos, hogy az egyik legjobb növényvédelmi szervezet, amely 
tulajdonképpen a mezőgazdaságot biztonságossá teszi. Több 
száz készítményt, növényvédő szert használunk, és ezeknek a 
veszélytelen alkalmazásában nagyon jelentős szerepe van.

Igen nagy ívű pálya áll Ön mögött. Professzor Úr! Hogyan 
telt az utóbbi 10 év?
Sajnos, vagy talán szerencsémre, nem hagytam abba a mun-
kát, mert a növényvédelmi tudományos szervezetekben lét-
rehoztunk egy újabb szervezetet, amely szintén az agrár-
szakembereknek a növényorvosi, növényvédelmi képzését 

Sokan vannak Sülysápon és országszerte, akik korán kelnek, de nem aranyat, hanem Seprős Imre professzor 
úr aranyat érő növényvédelmi tanácsait lelik a Kossuth Rádió Falurádió, Hajnal-táj és egyéb műsoraiban. 
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segíti. Ezekben tovább dolgoztam, és természetesen folytat-
tam a rádióban és a televízióban a munkámat, valamint az 
agrozoológiai gyűjtéseimet több országban. 

Szeretnénk egy kicsit megismerni a szaktudós mellett az 
egykori tápiósápi embert is. Milyen emlékek fűzik Sülysáphoz, 
Tápiósáphoz gyermek- és ifjúkorából?
Édesapámat, a köztiszteletben álló szabómestert a II. világhá-
ború vége felé az orosz megszállók málenkij robotra hurcolták. 
Kijev környéki fogolytáborban halt meg 37 évesen 1945-ben. 
Nyughelye ismeretlen. Édesanyám, a 13 gyerekes falusi vízi-
molnár negyedik gyereke, rendkívüli nehézségek közepette 
nevelt fel engem és húgomat. Talán ezek a nehézségek edzet-
tek meg az életre. 

A szegénység és a nyomor ellenére nagyon szép gyerekkorom 
volt, mint akkor minden gyereknek. Sokat játszottunk, fociz-
tunk, ugráltunk. Különösen nagy élmény volt az iskolában: 
Kajdy Editke és Horvát tanárnő sokat segítettek abban, hogy 
olyan legyen, ami minden gyereknek ilyenkor kell. Rengeteget 
kirándultunk, jártunk osztálykirándulásokra, Madarak és fák 
napján és egyéb alkalmakkor. Természetesen e mellett renge-
teget kellett dolgozni, édesapám elvesztése után nagyon sok 
rám maradt, édesanyámnak nagyon sokat kellett segíteni ah-
hoz, hogy tulajdonképpen a megélhetés meglegyen. 

Keresztény, katolikus családból származom, és az egész család 
is hívő volt. Minden rendezvényen ott voltunk. Joó Antal plé-
bános úr valamilyen indíttatásból kiszemelt, és papnak akar-
tak küldeni Vácra. Már megvolt a váci behívó, mehettem volna 
az iskolába, de akkor 1950-51-et írtunk, amikor pont a papok, 
püspökök üldözése folyt. A keresztapám átjött hozzánk és azt 
mondta a húgának, anyukámnak: „Ilus! Látod, hogy milyen 
világ van! Hogy üldözik a papokat! Szó nem lehet arról, hogy 
a papok iskolájába menjen, mert én, mint keresztapja felelek 
érte.” Így kerültem szinte felvétel nélkül Nagykátára a gimná-
ziumba. Ebben egem nagyon sokat segített a Kajdy tanárnő, 
Kajdy Guszti bácsi, ő volt az iskola igazgatója. Minden iskolai 
rendezvényen, ahol beszédeket mondani, köszönteni kellett 
valakit, engem kértek fel. Amikor volt a bérmálás és autóval 
jött a püspök úr, a nagy tömeg előtt nekem kellett mondani a 
püspöki köszöntőt. 

Nekem olyan emlékeim vannak Sülysápról ezelőtt 50 év-
vel, hogy nyakig érő sárban mentünk, mert nem volt kövesút, 
nem volt villany, nem volt víz, nem volt gáz. Nem volt sem-
mi, csak sparhelt meg gyertyafény, ahol én az életemet kezd-
tem. Hokedli volt az íróasztalom, ahol tanultam, írtam a lec-
kémet. Iskola után, ahogy hazaértem, az első dolgom az volt, 
hogy megírjam a házi feladatot. Anyukám éppen gyúrt, csi-
nálta az ebédet, a vizes kezét megrázta, a pennával írt füze-
tem oldala pacás lett. Sírva fakadtam, az egészet újra le kellett 
írni, addig nem ebédeltem. A gimnáziumi évek alatt reggel ko-
rán kellett kelni. Busz, semmi jármű nem volt, ezért a nya-
kig érő sárban le kellett menni a Dózsa György úton, az ak-
kor Templom utca 38-ból gyalogolva a vasútállomásra. Onnan 
boci-pullmanokkal, ilyen régi, ócska, háború utáni vagonok-
kal lemenni Nagykátára és késő este vissza ugyanez, napi öt 
kilométer, de ezt akkor gyerekként föl sem vettük. Ha át akar-
tunk menni az utca egyik oldaláról a másikra, akkor egy nagy 

rakás kukoricaszárat be kellett dobni a kocsik kerekének vája-
tába, hogy át tudjunk menni a sáron, meg a vízen.

Járt mostanában Sülysápon? Milyennek látja napjaink 
Sülysápját?
Továbbra is nagyon szoros a kapcsolat a kis szülőfalummal, 
mert Sülysáp város lett, de én azért a kis tápiósápi patak part-
ján születtem, és még a családi kötelék ideköt. Évente több al-
kalommal eljövünk, és jó értelemben megdöbbentő, hogy az 
elmúlt ötven évben mit fejlődött. Az utak, középületek, isko-
lák mind megújultak. Sülysápon most kitűnő utak vannak. 
Nagyon jó szívvel jövök haza, mert most inkább kikapcsoló-
dás a város zajából. Napfény, tiszta levegő, nagyon kellemes 
emberek, akik közül a fiatalokat én már nem ismerem, az idő-
sebbek közül, akik még vannak, engem nem ismernek meg. 
Az én emlékeimben élő Sülysáp 90%-a zsúptetős házakból 
állt, ezzel szemben ma gyönyörű kisvárosi komfortos laká-
sok vannak mindennel felszerelve, ami az emberi élethez kell. 
Örömmel látom azt, amikor ide látogatok, hogy sokkal szebb 
körülmények között élnek, nyugodtabban, kulturáltabban és 
talán stresszmentesebben, mint Budapesten.  

És szakmai szemmel? Hogyan látja napjaink 
mezőgazdaságát?
Én úgy érzem, hogy jó irányba halad. Nekem is megdöbben-
tő olyankor, amikor elmegyek egy mezőgazdasági kiállításra, 
hogy mit fejlődött a mezőgazdaság technikailag, nemesített 
fajtákkal. A vetés, szántás, betakarítás gépesítve. Amikor jö-
vök, körül szoktam nézni. Gyönyörű határ, megművelt földek, 
szépek a növények, nem betegek, nem rágják a rovarok, boga-
rak, ami nekem elsődleges. Nem tudok elmenni egy búzatábla, 
kukoricatábla vagy gyümölcsöskert mellett, hogy ne nézzem 
meg a növényvédelmi helyzetüket. Úgy látom, hogy gondoz-
zák a növényeket, Magyarország és benne Sülysáp is büszke 
lehet, hogy ilyen fejlett mezőgazdasággal rendelkezik.

Professzor Úr! Köszönjük, hogy hívásunkra ellátogatott 
Sülysápra. További munkájához, családjához kívánunk az ol-
vasók nevében is jó egészséget

Irodalom: Növényvédelem 42 (11). 2006 633-635. oldal

Zemen Pálné
https://www.facebook.com/Múlt6-atlan
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2017 végén tartották a Barátság Nyugdíjas Klub 40. éves 
fennállásának alkalmából az ünnepi rendezvényt a Wass 
Albert Művelődési Központban. A kerek évforduló ráadásul 
kétszeres ünnep volt, hiszen Korponai Lászlóné immáron 
húsz éve vezetője a klubnak. Hogyan emlékszik vissza, milyen 
volt a klub, amikor átvette a vezetést, és miben változott az 
évtizedek során?
Három elődöm volt: Sós Mihály, Farkas Pál, és Babarcai János. 
Én 1997 áprilisában kaptam a tagságtól ezt a megtisztelő fel-
adatot. Tudtam, nem lesz könnyű dolgom ilyen elődök után 
bebizonyítani, hogy alkalmas vagyok a feladatra. Persze volt 
rálátásom a dolgok menetére, hiszen ezt megelőzően pár évig 
vezetőségi tag voltam. Megtörtént a vezetőségváltás, és egy-
ben stílusváltás is. Rövid időn belül felismertük, hogy más 
műsorokra is van igény. 20 évig a vegyeskar nevű kultúrcso-
port népdalokkal aratott sikereket, Temesvári Ferencné ve-
zetésével. Ráéreztünk, hogy az embereknek megváltoztak 
az igényeik, és a szemléletük. Ekkor kezdtünk néptáncokat, 
táncparódiákat, verseket, prózát, és egyéb műfajokat tanul-
ni. Ezekkel a műsorainkkal elnyertük a nyugdíjasaink tetszé-
sét. Hamarosan nagy hírnévre tettünk szert: nem csak Pest 
megyében, hanem az ország különböző nagyobb városai-
ban is szerepeltünk. Fontosnak tartom kiemelni, hogy 1997-
ben a Sportcsarnokban az Idősek Világnapján szerepeltünk, 
több ezres közönség előtt. Ez egy csoda volt! 2002.09.14-én a 
25 éves évfordulónkon megkaptuk a Sülysápért emlékérmet. 
2009.09.20-án, Budapesten a Vármegyeházán a Közgyűléstől 
kitüntetést kaptunk munkánk eredményeként. Több tévé-
csatornán is volt szerencsénk műsort adni. Ezen kívül sze-
repeltünk a Kongresszusi központban, a Millenáris-parkban, 
a Syma-csarnokban, a Balatonfüredi Annabellában, még 
Szlovákiában (Bény) és Erdélyben (Városfalván) is.

Nagy örömünkre a TÁPIÓ+-ban és a TE-SZEDD akció rek-
lámjában, és a kulturális ajánlóban is jelen vagyunk. Tehát 
jó irányba változott működésünk az utóbbi 20 év folya-
mán. Nemrég 10. alkalommal tartottuk meg a Tápiómenti 
Nyugdíjas Találkozót.

A 2013-as városavató ünnepségen – többek közt – Ön is 
személyes elismerésben részesült, amikor a képviselő-testület 
Sülysápért Emlékéremmel díjazta a közösségi munkáját. 
Nyilván rengeteg szervezési munka, gondolkodás, siker és 
kudarc is van ennyi vezetői évben. Mégis, melyek azok a 
pillanatok, amelyek kiemelkedtek az elmúlt időszakból?
Az eredményeinket csapatmunkában, a vezetőtársaimmal 
együtt értük el illetve érjük el. Természetesen nagyon fontos a 
tagsággal és a mindenkori vezetőinkkel való jó kapcsolat meg-
teremtése. A kudarcokat és a sikereket is együtt éljük meg, de 
a kudarcok után újból tervezünk és közösen feltöltődünk egy-
egy jól szervezett esemény során. Az energiát a tagsággal való 
együttlétből kapjuk, és végül csak az élmények maradnak meg. 
Újabb és újabb jó ötleteink vannak, és a visszajelzések alapján 
mindig leszűrjük a tanulságokat. A jelszavunk: „együtt, egy-
másért.”

A „barátságos” nyugdíjas bálok rendre nagy létszámot 
mozgatnak meg egy-egy helyi bál alkalmával. Az ünnepségen 
a Pest megyei szövetség elnöke is méltatta, hogy mennyire 
vegyes korosztály jelenik meg a bálokon. Miért van ez így?
Itt is szeretném hangsúlyozni a tagsággal való jó kapcsolat 
fontosságát. Igen, ezek a rendezvények többgenerációsak, hi-
szen idős tagjaink, az ő családjuk, és az unokáik is jelen van-
nak. Számunkra megtisztelő, hogy örömmel jönnek közénk, 
és hogy együtt szerepelünk és szórakozunk, jó érzés megta-
pasztalni az idős emberekhez való ragaszkodásukat. Köszönet 
a tagságnak és a gyermekeiknek! Köszönöm Kőrizs Lalinak 
a csodálatos, őszinte visszaemlékezést, amit elmondott az év-
fordulón, hiszen gyerekkorától kezdve szüleivel mindig köz-
tünk van. 

Rendszeresen látjuk az alkalmakon a helyi vezetőket, 
országgyűlési képviselőt, támogatókat. Ezek alapján azt 
mondhatnánk, jó kapcsolatot ápol a vezetőkkel.
A vezetőséggel ápolt jó kapcsolat nagy örömet okoz számunk-
ra. Bármilyen kérdéssel is fordulunk hozzájuk, mindig segí-
tőkészek. Az Országgyűlési képviselőnk erkölcsi elismerése, 
amit felénk tanúsít, felemelő érzés. Továbbra is azon vagyunk, 
hogy ápoljuk ezt a jó kapcsolatot. Ezúton is megköszönöm tá-
mogatóink segítségét, hiszen nagyban segítik működésünket.

„Az élet szép, csak tudni kell hasznossá tenni”
Interjú Korponai Lászlónéval, a 40 éves Barátság Nyugdíjas Klub vezetőjével



Sülysápi Hírforrás

9

A Glass Steel General Kft. kókai 
telephelyére keres, káros szenvedélyektől 

mentes csapatába munkavállalókat.

A munkavégzés időtartama 
hétköznaponként 8-16:30 óráig.

Munkaköri leírás:

- Műszaki és gyártás előkészítő

Elvárás, fémipari végzettség, (pl. gépipari 
technikum, hegesztő, gépi forgácsoló)

Számítástechnikai ismeret szükséges, 
autocad használata előny.

- Valamint Sülysápi telephelyünkre keresünk, 
hegeszteni tudó, szerkezetlakatos kollégát, 

és fémiparban jártas segédmunkást!

B kategórás jogosítvány szükséges!

Jelentkezni lehet személyesen,

Kóka, Nagykátai út 133. szám alatt

vagy a 06-29/428-297 vagy a 06-70 
398 48 45-ös telefonszámon.

Nem csak Sülysápon, hanem számos más helyen is 
rendszeresen vendégeskednek fellépőként. Milyen 
műsorszámokkal készülnek, melyek a legsikeresebbek?
Örülünk a meghívásoknak, és igyekszünk eleget tenni nekik. 
Mindig a rendezvénytől függ, hogy milyen műsort viszünk. 
Örömmel készülünk és adjuk elő a Tápió menti dalokat, hi-
szen nagyon szépek, ezeket már szüleink is énekelték, ezért 
előadásukkor boldogság tölt el minket is. Természetesen nép-
táncokra, versekre, prózára, és táncparódiákra mindig nagy 
az igény, ezekkel mindig sikert aratunk, akárhol is adunk elő. 
Ilyen volt a legutóbbi erdélyi (Városfalva) előadásunk is, ahol 
szintén elnyertük a közönség tetszését. Reméljük, még sok le-
hetőségünk lesz újabb és újabb műsorokkal előrukkolni.

Milyen tervei vannak a következő évekre?
Természetesen szeretném ezt a csodálatos feladatot továbbra is 
folytatni. Ha a tagság úgy gondolja, és igényli ezt a vezetőséget, 
akkor boldogan, vezetőtársaimmal közösen szolgáljuk tovább 
a tagság érdekeit. Mindenképpen azt szeretnénk, hogy aki a 
Barátság Nyugdíjas Klubba jön, az érezze, hogy az élet szép, 
csak tudni kell hasznossá tenni!

Köszönjük az interjút, és munkájukhoz sok sikert, kitartást 
és örömteli pillanatot kívánunk!

Katus Norbert

Olvasói levél
Néhány szó az iskola és 
a konyha felújításáról

Az újság novemberi számában részletesen beszámol az iskolai 
konyha felújításáról. A tavaly szeptemberi iskolakezdésre újjá-
született a konyha: falakat helyeztek át, új tálaló- és étel-előké-
szítő helyiségeket alakítottak ki.

Az iskolaépület nyílászáróinak cseréje is megtörtént.

Az eredmény örvendetes.

Azonban nem lehet megfeledkezni arról: ahhoz, hogy az új 
konyhát  és a tantermeket szeptemberben használni lehessen, 
mekkora szerepük volt az iskolában dolgozó hivatalsegédek-
nek, akik a tanévkezdés előtt szinte éjjel-nappal dolgoztak, 
illetve az élelmiszervezetőnek, aki a munkálatok alatt végig 
jelen volt. Látva az augusztus végen még munkaterületnek 
számító konyhát, a folyosókat, a tantermeket,nem kis dolog 
volt mindent rendbe tenni és kitakarítani, hogy néhány nap-
pal később

a valóban nagyon szépen megújult épület zökkenőmentesen 
láthassa el a feladatát. Ezért köszönet illeti Kisné Kiss Annát, 
Szabó Zsuzsát, Szőke Lászlónét, Szuhányi Péternét.

Lukács Istvánné

Közvilágítási 
szolgáltatót váltunk

Az elmúlt időszakban számos helyen tapasztaljuk, hogy a vá-
rosban nem működnek a közvilágítási lámpák, és egyre több 
megkeresés is érkezik az önkormányzathoz azzal kapcsolat-
ban, hogy miért nem történik meg ezek javítása.

A Polgármesteri Hivatal saját információi és a lakosok beje-
lentései alapján minden esetben azonnal rögzíti a nem műkö-
dő lámpákat vagy a hibás szakaszokat. A szolgáltató az utóbbi 
időben rendre csak hosszú idő elteltével javította azokat. Mivel 
jelenleg is több tíz megoldatlan, több hete bejelentett hiba vár 
megoldásra az erre létrehozott elektronikus rendszerben, az 
önkormányzat felmondta a szerződést, és más szolgáltatót ke-
res a közvilágítás jobb működtetése érdekében.

Reményeink szerint az átmeneti időszak nem lesz hosszú, 
azonban az addig tapasztalt hiányosságok miatt a lakosság tü-
relmét és megértését kérjük. Az észlelt hibákat addig, kérjük, 
hogy a polgármesteri hivatal 635-449-es telefonszámán jelez-
zék!

Sülysáp Város Önkormányzata
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FOLYAMATOS KEDVEZMÉNYEK! 
KERESSEN BIZALOMMAL!

PAPP JÁNOS ASZTALOS
Minőségi fa nyílászárók a gyártótól!         

- bejárati ajtók 
- ablakok

- beltéri ajtók
Bontás nélküli 
beépítéssel is!

www.pappnyilaszaro.hu
2243 Kóka, Nagykátai út 64.

Tel.:06-29-428-365 , 06-20-250-0076

Kárpitos
Kárpitozott bútorok készítését és javí-

tását vállaljuk, rövid határidővel!
Közel 600 féle szövetből választhatnak! 

Ingyenes szállítás és felmérés!

Munkhart István, 
06-29-435-237, 06-30-211-7394

Matematika, kémia, fizika

7-12. osztályosok egyéni korrepetálása

érettségire felkészítése

Sülysáp, Dózsa György utca 73.

Köbliné Kiss Erzsébet magántanár

06-29-43-66-26 vagy 06-30-50-30-25

sos.matek@freemail.hu

AKKUMULÁTOR SZAKÜZLET
Továbbra is nyitva!

2241 Sülysáp (Szőlősnyaraló) 
Bercsényi u. 2.

Nyitva:
H: 17:30 - 20:00

K-P: 16:30 - 20:00
Szo: 8:00 - 13:00

Telefon: 06-30-949-3845, 06-29-435-817

31-ES ÉTKEZDE
Sülysáp, Pesti út 65.

Kedves Vendégeink!
A menü 690.-Ft           B menü 790.-Ft

Sülysápon ingyenes házhoz szállítással.

Emeleti különtermünkben vállalunk cégek és magánszemélyek 
részére rendezvényeket, fogadást, születésnapi bulit.

Hidegtálak készítését vállaljuk kiszállítással is.

Hűtőkonténer bérbeadás!
Nyitva tartás: H-P 06-18-ig

Tel: 06-20-913-1819, 06-29-745-593

Ön is szenvedett már:
• izomgörcs, izomláz

• gyakori fejfájás

• fokozott szellemi és fizikai igénybevétel

• fokozott sportteljesítmény

• gyakori végtagduzzanat

• pszichés/mentális kimerültség

• lelassult anyagcsere okozta tünetektől?

Én megoldást kínálok Önnek!

Kezeim alatt elfeledkezhet ezekről a problémák-
ról!

Hívjon bizalommal!

Hajnal Krisztina, svédmasszőr, Sülysáp

+3670-602-3053

További információ:
https://www.facebook.com/MasszazsSulysapOrientMasszazs
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9 éves születésnapi akció!

 

 

 

 

 

 

  
Tervezés,Generálkivitelezés,Építőanyagok A-Z-ig      Akció! 
 Leier 38 N+F tégla 392 Ft/Db készletről.Hőszigetelő rendszer akció!Eps 80 lap 5cm 725Ft, 
                 Műanyag redőny 5.900Ft/m2 Kombi redőny 12.000Ft/m2 

  60x60cm Nyíló-bukó ablak 16.800Ft,60x90 cm Nyíló-bukó ablak18.715Ft         

90x120cm Nyíló-bukó ablak 27.300Ft,120x120cm Nyíló-bukó ablak 33.500Ft    

100x210cm Tömör díszbetétes főbejárati ajtó bejárati szárnyból 130.000Ft 

Eps 80 hőszigetelő lap 145FT/cm/m2, Tégla,cserép,térkő,cement,csempe,zsalúkő,gipszkarton Akció! 

Nézze meg honlapunkat www.viraghazepito.hu, www.facebook.com/viraghazepito 

Megközelíthető: 31-es Fő út Benzinkúttól 300m-re a kanyarban Budapest irányába 
 2241 Sülysáp, Pesti út 75.  Telefon: 06 29/435-834  E-mail:info@viraghazepito.hu 

Nyitva: H-P: 8:00-18:00 Sz: 8:00-16:00 V:8:00-14:00 

Új lakások,és passzívház is leköthetők teljeskörű hitel ügyintézéssel. 

Sülysápon szabadón álló családi házaink:         Csok 10+10 

1 ház:78m2 2 szoba 24.220.000Ft   akciós ár:23.990.000Ft   

2 ház 84m2 3 szoba  25.660.000Ft  akciós ár:24.990.000Ft                     

3 ház 104m2 4 szoba 2 fürdőszoba 33.700.00Ft  2018 juliúsi költözéssel 

 
 

 

 

Szálas virág akció! 

Kerttervezés kivitelezés 
Vágott virágok, száraz 
csokrok és díszek széles 
választéka 
                  

Esküvők díszítése – 
menyasszonyi csokortól a 
komplett dekorációig! 
                               

Cserepes növények, 
ajándéktárgyak, kaspók, 
vázák 
                       Kegyeleti 
csokrok, koszorúk készítése, 
rendelése kiszállítással 

Dísznövények, tuják, évelők, 
sziklakerti növények virágföld 
minden fajtához, 
tápoldatok,műanyag cserepek, 
nádszövet, tófólia, kertészeti 
kellékek  

Mészáros Terézia: 06 30/ 
366-2693 

 

GURIGÁS ÉS HASÍTOTT, 
KALODÁS FA ELADÓ!

- Fafajták: akác, tölgy, bükk,  
  gyertyán (gurigás és hasított)
- kalodás száraz keményfa,
- fűrészpor fűstöléshez,
- faháncs gyújtós zsákban.

Egész évben Sülysápon!
Dobos Sándor, a gazdasági terü-
leten a 31-es főút mellett.

Telefon: 

0630/263-65-29

IMPRESSZUM - Sülysápi Hírforrás 
A szerkesztőség a leközölt cikkek tartalmáért felelősséget nem vállal. Kiadó: Sülysáp Város Önkormányzata. ISSN 2063-9740 

Sportrovat: Kulturális rovat: Tarnavölgyi László (tarnavolgyi.l@gmail.com) | További szerkesztő: Zemen Pálné | Olvasószerkesztő: Pallaginé Cseri Sára | 

Cikkek, írások, hirdetések leadása elektronikus úton a hirforras@sulysap.hu e-mail címen. Tel.: +36-30/989-2501 | hirforras@sulysap.hu Nyomdai munkák: 
Tápió Nyomda Kft., Tel.: +36-20/982-1180



Hirdetés feladása: 06-29-635-445, hirforras@sulysap.hu, 
A következő lapzárta időpontja: 2018. február 9.   


